
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  
Datum 26 oktober 2022 
Onderwerp Ontwikkelingen Maandagmarkt 
Portefeuillehouder College B&W 
 

Geachte voorzitter, 

Iedere week wordt op de Nieuwe Markt in Roosendaal de maandagmarkt gehouden. De oorsprong 

van de markt gaat helemaal terug naar het begin van de zestiende eeuw, toen de wekelijkse markt 

vanaf 20 september 1502 verplaatst werd van woensdag naar maandag, je zou kunnen zeggen dat 

de warenmarkt immaterieel erfgoed is. De warenmarkt heeft niet alleen een economische functie het 

is van oudsher een belangrijk ontmoetingsplaats en vult andere voorzieningen zoals winkels en 

horeca aan. De maandagmarkt was in het verleden populair onder de Belgen, die juist op die dag 

vooral vanwege de maandagmarkt naar Roosendaal kwamen om te winkelen. 

In 2017 telde het Handelsregister bijna 19.500 bedrijven in de ambulante handel, anno 2022 zijn er dit 

nog 17.589. 

Een jaar geleden besteedde Nieuwsuur aandacht aan het verdwijnen van weekmarkten in Nederland. 

Nederland vergrijst en daarmee ook een belangrijke doelgroep die van oudsher de markt bezoekt. 

Daarnaast blijkt dat nieuwe doelgroepen de markt vaak minder bezoeken omdat het aanbod te 

eenzijdig is en nieuwe doelgroepen er een ander consumentengedrag op na houden. 

Op 26 oktober 2022 deelde het NOS journaal letterlijk mede dat het aantal markthandelaren blijft 

dalen. In tien jaar tijd heeft 15 procent van de ondernemers er de brui aan gegeven. En wat opvalt: 

het zijn vooral marktkramen met producten als textiel, beddengoed, kleding, schoenen, horloges, 

bloemen/planten, tuinartikelen en tweedehandsgoederen die verdwijnen, de zogenoemde non-food. 

Op die manier lijkt de warenmarkt steeds meer een markt te worden met vooral voedingsmiddelen als 

kaas, brood, groenten, vis en noten. 

Of een warenmarkt gezellig en een optimale kwaliteit heeft, wordt in eerste instantie bepaald door de 

consument. En die consument verandert voortdurend. Daarom zal ook de markt continue moeten 

mee veranderen. De markt moet inspelen op de trends, ontwikkelingen, sterke punten en kansen om 

een sterke positie te behouden.  

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vraag: 

1. Onderschrijft u de hiervoor beschreven ontwikkelingen over de maandagmarkt in Roosendaal 

en markten in het algemeen? 

2. Bent u bereid een visie voor de maandagmarkt op te stellen en ook hier de zaterdagmarkt in te 

betrekken en bij het opstellen van de visie met de marktkraamhouders, ondernemers, 

bezoekers en inwoners te kijken hoe de weekmarkt aantrekkelijk kan blijven en hoe de markt 

van de toekomst eruit zou kunnen zien? 

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Sjef van Dorst 



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

Vraag 1: Onderschrijft u de hiervoor beschreven ontwikkelingen over de maandagmarkt in 

Roosendaal en markten in het algemeen? 

Antwoord: 

Wij herkennen de beschreven situatie die zowel landelijk als ook in Roosendaal aan de orde is. 

 

Vraag 2: Bent u bereid een visie voor de maandagmarkt op te stellen en ook hier de 

zaterdagmarkt in te betrekken en bij het opstellen van de visie met de marktkraamhouders, 

ondernemers, bezoekers en inwoners te kijken hoe de weekmarkt aantrekkelijk kan blijven en 

hoe de markt van de toekomst eruit zou kunnen zien? 

Antwoord: 

Het huidige marktbeleid bied ons inziens voldoende mogelijkheden om te anticiperen op deze nieuwe 

ontwikkelingen. Uiteraard worden deze dan met betrokken partijen afgestemd. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


